
Protokół Nr XVII/16
z XVII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 29 LUTEGO 2016r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  11:30  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 14 radnych. 

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XVII  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości  oznaczonej  numerem ewidencyjnym 338
w obr. Tymowa, w nieodpłatne użytkowanie na rzecz Miejsko-Gminnego Zespołu Opieki Podstawowej
w Ścinawie;
2) w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego z obowiązku wpłaty nadwyżki środków
obrotowych do budżetu w Ścinawie;
3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2016;
4)  w  sprawie  utworzenia  Regionalnego  Ośrodka  Edukacji  Ekologicznej  na  Obszarze  Legnicko-
Głogowskiego Okręgu Miedziowego (ROEE-LGOM);
5)  w  sprawie  przyjęcia  Programu Funkcjonowania  Regionalnego  Ośrodka  Edukacji  Ekologicznej  na
Obszarze Legnicko-Głogowskiego Okręgu Miedziowego (ROEE-LGOM);
6) w sprawie przyjęcia Programu Edukacji Ekologicznej Regionalnego Ośrodka Edukacji Ekologicznej na
Obszarze Legnicko-Głogowskim Okręgu Miedziowego (ROEE-LGOM);
7) upoważniająca do złożenia wniosku o dofinansowanie, przyjęcia do realizacji określonego w Studium
Wykonalności przedsięwzięcia pn. „Rewitalizacja Ścinawy poprzez rozwój terenów zieleni miejskiej”;
8) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ścinawa;
9) w sprawie zmian w budżecie Miasta i  Gminy na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie nr XV/ 83/15 z dnia 21 grudnia 2015r;
10) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Ścinawa na rok 2016;
11)  w sprawie  zmiany  uchwały  X/50/2015  z  dnia  29  czerwca  2015r.  w sprawie  ustalenia  stawek
jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie; 
5.Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XVI z dnia 28 stycznia 2016r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.



10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Krystian Kosztyła zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku
obrad czterech projektów uchwał: 1) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dąbrowa
Dolna i Dąbrowa Środkowa.  2) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miejskiej  Lubin.
3) w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz zbiorowe odprowadzanie
ścieków na terenie miasta i Gminy Ścinawa. 4) w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic
miasta  Ścinawa,  sołectwa  Krzyżowa  poprzez  włączenie  do  obrębu  ewidencyjnego  Krzyżowa  części
obrębów ewidencyjnych 2 i 4 miasta Ścinawa.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
( 14 głosami „za” ,„przeciw”-0„wstrzymało się-0”) przyjęła nowy porządek obrad. 

Następnie Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości  oznaczonej  numerem ewidencyjnym 338
w obr.  Tymowa w nieodpłatnie  użytkowanie  na rzecz  Miejsko-Gminnego Zespołu  Zakładów Opieki
Podstawowej w Ścinawie;
2) w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego z obowiązku wpłaty nadwyżki środków
obrotowych do budżetu Gminy Ścinawa;
3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2016;
4)  w  sprawie  utworzenia  Regionalnego  Ośrodka  Edukacji  Ekologicznej  na  Obszarze  Legnicko-
Głogowskiego Okręgu Miedziowego ( ROEE-LGOM );
5)  w  sprawie  przyjęcia  Programu Funkcjonowania  Regionalnego  Ośrodka  Edukacji  Ekologicznej  na
Obszarze Legnicko-Głogowskiego Okręgu Miedziowego ( ROEE-LGOM );
6) w sprawie przyjęcia Programu Edukacji Ekologicznej Regionalnego Ośrodka Edukacji Ekologicznej na
Obszarze Legnicko-Głogowskiego Okręgu Miedziowego ( ROEE-LGOM );
7) upoważniająca do złożenia wniosku o dofinansowanie, przyjęcia do realizacji określonego w Studium
Wykonalności przedsięwzięcia pn. „Rewitalizacja Ścinawy poprzez rozwój terenów zieleni miejskiej”;
8) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ścinawa;
9) w sprawie zmian w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady
Miejskiej w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015r;
10) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Ścinawa na rok 2016;
11) w sprawie zmiany uchwały XV/50/2015 z dnia 29 czerwca 2015r.  w sprawie ustalenia stawek
jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie;
12) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dąbrowa Dolna i Dąbrowa Środkowa; 
13) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miejskiej  Lubin;
14) w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz zbiorowe odprowadzanie
ścieków na terenie miasta i Gminy Ścinawa;
15)  w  sprawie  wyrażenia  opinii  w  przedmiocie  zmiany  granic  miasta  Ścinawa,  sołectwa  Krzyżowa
poprzez włączenie do obrębu ewidencyjnego Krzyżowa części  obrębów ewidencyjnych 2 i  4 miasta
Ścinawa;  
5.Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XVI z dnia 28 stycznia 2016r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.



10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1.  
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  nieruchomości  oznaczonej  numerem  ewidencyjnym  338
w obr.  Tymowa w nieodpłatnie  użytkowanie  na rzecz  Miejsko-Gminnego Zespołu  Zakładów Opieki
Podstawowej w Ścinawie.

Inspektor Referatu Gospodarki Nieruchomości Pani Aniela Kohden przedstawiła projekt uchwały. 

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 338 w obr. Tymowa
w  nieodpłatnie  użytkowanie  na  rzecz  Miejsko-Gminnego  Zespołu  Zakładów  Opieki
Podstawowej w Ścinawie.

Ad.4.2.
w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego z obowiązku wpłaty nadwyżki środków
obrotowych do budżetu Gminy Ścinawa.
 
Kierownik Referatu Finansów i Budżetu Pani Agnieszka Paszkiewicz przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie zwolnienia
samorządowego zakładu budżetowego z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych
do budżetu Gminy Ścinawa.

Ad.4.3. 
w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązania  Problemów Alkoholowych  oraz
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2016;

Burmistrz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Krystian Kosztyła przedstawił projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia



Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązania  Problemów  Alkoholowych  oraz
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2016.
Ad.4.4.  
w  sprawie  utworzenia  Regionalnego  Ośrodka  Edukacji  Ekologicznej  na  Obszarze  Legnicko-
Głogowskiego Okręgu Miedziowego ( ROEE-LGOM ).

Kierownik  Referatu  Funduszy  Pozabudżetowych  i  Inicjatyw  Obywatelskich  Pani  Renata
Jakubowska -Pawlak przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”  -0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
utworzenia  Regionalnego  Ośrodka  Edukacji  Ekologicznej  na  Obszarze  Legnicko-
Głogowskiego Okręgu Miedziowego ( ROEE-LGOM ).

Ad.4.5. 
w  sprawie  przyjęcia  Programu  Funkcjonowania  Regionalnego  Ośrodka  Edukacji  Ekologicznej  na
Obszarze Legnicko-Głogowskiego Okręgu Miedziowego ( ROEE-LGOM ).

Kierownik  Referatu  Funduszy  Pozabudżetowych  i  Inicjatyw  Obywatelskich  Pani  Renata
Jakubowska -Pawlak przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się” -0)  podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
Programu  Funkcjonowania  Regionalnego  Ośrodka  Edukacji  Ekologicznej  na  Obszarze
Legnicko-Głogowskiego Okręgu Miedziowego ( ROEE-LGOM ).

Ad.4.6.  
w sprawie przyjęcia Programu Edukacji Ekologicznej Regionalnego Ośrodka Edukacji Ekologicznej na
Obszarze Legnicko-Głogowskiego Okręgu Miedziowego ( ROEE-LGOM ).

Kierownik  Referatu  Funduszy  Pozabudżetowych  i  Inicjatyw  Obywatelskich  Pani  Renata
Jakubowska -Pawlak przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie  przyjęcia
Programu Edukacji Ekologicznej Regionalnego Ośrodka Edukacji Ekologicznej na Obszarze
Legnicko-Głogowskiego Okręgu Miedziowego ( ROEE-LGOM ).

Ad.4.7. 
upoważniająca do złożenia wniosku o dofinansowanie, przyjęcia do realizacji określonego w Studium
Wykonalności przedsięwzięcia pn. „Rewitalizacja Ścinawy poprzez rozwój terenów zieleni miejskiej”.



Kierownik  Referatu  Funduszy  Pozabudżetowych  i  Inicjatyw  Obywatelskich  Pani  Renata
Jakubowska -Pawlak przedstawiła projekt uchwały.
 
Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”  -0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie, przyjęcia do realizacji określonego w
Studium  Wykonalności  przedsięwzięcia  pn.  „Rewitalizacja  Ścinawy  poprzez  rozwój
terenów zieleni miejskiej”.

Ad.4.8.
w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ścinawa.

Kierownik Referatu Finansów i Budżetu Pani Agnieszka Paszkiewicz przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się”  -0) podjęła uchwałę  w sprawie  zmian
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ścinawa wraz z autopoprawką.

Ad.4.9.
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015r.

Kierownik Referatu Finansów i Budżetu Pani Agnieszka Paszkiewicz przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się” -0) podjęła uchwałę w sprawie zmian w
budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015r wraz z autopoprawką.

Ad.4.10.
w sprawie przyjęcia programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Ścinawa na rok 2016.

Inspektor Referatu Gospodarki Nieruchomości Pani Aniela Kohden przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Przyrody  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt



uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się” -0) podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt
na terenie Gminy Ścinawa na rok 2016.

Ad.4.11.
w  sprawie  zmiany  uchwały  XV/50/2015  z  dnia  29  czerwca  2015r.  W  sprawie  ustalenia  stawek
jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Pan Przemysław Linda przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Przyrody pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0)  podjęła  uchwałę w sprawie zmiany
uchwały  XV/50/2015  z  dnia  29  czerwca  2015r.  W  sprawie  ustalenia  stawek
jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.

Ad.4.12.
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dąbrowa Dolna i Dąbrowa Środkowa.

Kierownik  Referatu  Funduszy  Pozabudżetowych  i  Inicjatyw  Obywatelskich  Pani  Renata
Jakubowska -Pawlak przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.                                                      

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dąbrowa Dolna i Dąbrowa Środkowa. 

Ad.4.13.
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miejskiej  Lubin.

Burmistrz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Krystian Kosztyła przedstawił projekt uchwały.
Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 



Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie udzielenia
pomocy finansowej dla Gminy Miejskiej  Lubin.

Ad.4.14
w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz zbiorowe odprowadzanie ścieków
na terenie miasta i Gminy Ścinawa.

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Pan Przemysław Linda przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(11  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-3)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia  taryfy  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  oraz  zbiorowe  odprowadzanie
ścieków na terenie miasta i Gminy Ścinawa.

Ad.4.15.
w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta Ścinawa, sołectwa Krzyżowa poprzez
włączenie do obrębu ewidencyjnego Krzyżowa części obrębów ewidencyjnych 2 i 4 miasta Ścinawa. 

Inspektor Referatu Gospodarki Nieruchomości Pani Aniela Kohden przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. 

I. Chrystyna:
Czy zostało wszystko uregulowane w razie zamieszkania w budynkach, które się tam znajdują?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Na  tym  etapie  nie  posiadamy  jeszcze  mandatu  żeby  to  uregulować.  Jeżeli  te  zmiany  zostaną
zatwierdzone dopiero wtedy możemy poczynić formalne kroki.  Znajdują się tam dwie budowy i  na
chwile obecną nie ma żadnych meldunków.

Dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(10 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-4) podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia
opinii w przedmiocie zmiany granic miasta Ścinawa, sołectwa Krzyżowa poprzez włączenie
do obrębu ewidencyjnego Krzyżowa części obrębów ewidencyjnych 2 i 4 miasta Ścinawa; 

Ad.5.
Zatwierdzenie protokołu nr XVI z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 28 stycznia 2015r.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do protokołu.     
I. Chrystyna:
Proszę o poprawienie nazwiska z Gurejza na Burejza.



M. Ratajczak:
Proszę o wskazanie z jaką Panią dyrektor  przeprowadzono rozmowę w sprawie dyżurów sobotnio-
niedzielnych.
Dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  przyjęła  protokół  Nr  XVI  z  dnia
28 stycznia 2016 r. 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

W. Jagiełło:
Interpelacja w sprawie terenu naprzeciwko byłego Eltoru,  który jest  notorycznie zaśmiecany. Może
wynika to z tego, iż źle są zabezpieczone śmietniki z Biedronki.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Znamy problem, teren ten został uporządkowany przez ZGK ale tak naprawdę zarządzanie nim należy
do  Starostwa  Powiatowego.  Kwestia  ta  polega  na  tym  ,  iż  śmieci  były  wyciągane  z  kosza  i
rozgrzebywane w innym miejscu. ZGK przy wsparciu UMiG zwróciło się już do sieci sklepów Biedronka o
zabezpieczenie  śmietników  aby  osoby  postronne  nie  miały  dostępu.  Policja  w  ramach  patroli  ma
również kontrolować ten teren.

M. Żogalska:
1)  W kwestii  opłaty  podatków od nieruchomości.  Zgłaszają  się  do  mnie  zaniepokojeni  mieszkańcy
mówiąc,  iż  podatek  był  rozłożony  na  cztery  kwartały  a  w  tym  roku  nie  ma  takiej  możliwości.
Rozmawiałam w tej sprawie z Panią Skarbnik i okazuje się, że zmieniły się przepisy, które powodują, iż
wpłatę do 100 zł musimy uiścić w całości a powyżej 100 zł kwota jest rozłożona na cztery raty. Proszę
więc o umieszczenie  takiej  informacji  na stronie  internetowej  lub w gazecie,  że zmiany te zostały
wprowadzone przez Ministerstwo Finansów.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Wiadomość zostanie przekazana do informacji publicznej.

J. Szebeszowicz:
1) Odnośnie parku przy pałacu w Zaborowie. Część parku została uprzątnięta, a reszta pozostawiona w
szczególności gałęzie po wycince drzew, która miała miejsce w zeszłym roku. Jest to teren przy drodze
głównej i wygląda nieestetycznie. Czy jest możliwość aby uporządkować ten teren? ( odpowiedź na
piśmie )
2) Do budynku, który należy do gminy nadal jest podpięta instalacja elektryczna a kable są pozrywane.
Co dalej z tym budynkiem?
3) Wniosek w związku z placem zabaw w Grzybowie czy jest możliwość aby został postawiony?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
ad.2
Budynek grozi zawaleniem gmina złożyła wniosek o pozwolenie na rozbiórkę, gdyż w chwili obecnej nie
posiadamy środków na remont, ale konserwator zabytków wniósł sprzeciw gdyż obiekt ten należy do
kompleksu przypałacowego. W tej chwili toczy się postępowanie o wydanie pozwolenia bądź nie na
rozbiórkę.
ad.3
Nie zrobimy wszystkiego naraz, na chwile obecną wiemy że projekt na chodnik w Zaborowie został
zaakceptowany,  następnie  droga  między  Parszowicami  a  Zaborowem  i  chodnik  w  Parszowicach.
Pozostają jeszcze inne kwestie ale cały czas pamiętamy o placu zabaw w Grzybowie i będziemy się
starać realizować wszystko po kolei.

D. Pawłoszyńska:
1) Dlaczego Przychodnia w Tymowej jest pozbawiona telefonu? Nie ma możliwości zarejestrowania się
telefonicznie.



Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Zorientuje się w tej sprawie i zostaną podjęte odpowiednie kroki.

I. Chrystyna:
1) Kiedy zakończą się prace przy chodniku w Tymowej?
2) Jaki jest całkowity koszt prac przy chodniku w Tymowej? ( odpowiedź na piśmie )
3) Co jakiś odcinek na chodniku są wyprowadzone kable, które mają służyć do oświetlenia czy będą
one zabezpieczone?

Kierownik Referatu Jnwestycji i Rozwoju Pan Przemysław Linda:
ad 1
Prace powinny zakończyć się w ciągu trzech tygodni, termin ten może zostać przekroczony tylko wtedy
jeżeli będą poprawki.
ad 3
Do  czasu  montażu  latarni  kable  muszą  tak  pozostać,  a  ochrona  pozostawiona  jest  w  gestii
mieszkańców.

Ad.7 Wolne wnioski. 

M. Ratajczak;
1) Odnosząc się do uchwały, która została podjęta na sesji w dniu 29.02.2016r. w sprawie udzielenia
pomocy finansowej dla Gminy Miejskiej Lubin, (Centrum Innowacji Audiowizualnych) proszę o to żeby
polityka informacyjna ruszyła, ponieważ są słabo informowani mieszkańcy Miasta i Gminy.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Będą dołączone do wiadomości lubińskich, wiadomości ścinawskie w których ujęte będą sprawy ważne
wydawane co kwartał. Nawiązujemy również współpracę z radiem Plus Legnica w którym będziemy
mogli usłyszeć audycję raz w miesiącu w każdy ostatni czwartek.

I. Chrystyna:
Nie są przynoszone w tej chwili gazetki do Ośrodka Zdrowia w Ścinawie, na prośbę pacjentów bardzo
proszę aby gazetki nadal były zostawiane.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Oczywiście postaramy się aby gazetki były znowu w przychodni w Ścinawie. 

Ad.8. Zapytania sołtysów.

Sołtys Zaborowa Pani G. Wietrzykowska:
1) Zostały przeznaczone pieniądze w kwocie około 1000 zł na renowacje placów zabaw, co zostanie
zrobione za te pieniądze w Zaborowie?
2)  Na  polnej  drodze  w  Zaborowie  są  pozrywane  kable  ze  słupów,  ciągniki  po  nich  przejeżdżają.
Zgłaszałam ten problem ale do tej pory nie ma żadnej reakcji.

Ad.9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad. 10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad. 11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu



Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  wszystkie  zapytania  i  interpelacje  na  które  nie  udzielono  odpowiedzi
zostaną udzielone na piśmie. 

Ad. 12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 13:10
zamknął obrady XVII  sesji  Rady Miejskiej  w Ścinawie w VII  kadencji  2014-2018.  Na tym protokół
zakończono.  

Protokołowała: Klaudia Stachów                                                         Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

w Ścinawie                

Marek Szopa             

          


